
Protokół Nr 6/11 
z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 

dnia 23 maja   2011 r. 
odbytego w siedzibie urzędu 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00

Zamknięcie posiedzenia komisji godz. 1010

Posiedzenie  komisji  otworzył  i  prowadził  Przewodniczący Komisji  Hubert  Lis  ,  który powitał 
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji  zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu  oraz Wójt  Gminy Kazimierz SzarŜanowicz  oraz  wiceprzewodniczący rady Bogdan 
Grabski .
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził  quorum , przy którym komisja 
mogła obradować i podejmować  prawomocne decyzje i opinie .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni  pisemnie, otrzymując materiały 
w tym projekty uchwał .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 27 maja  2011 r.
4.Analiza realizacji budŜetu gminy za I-szy kwartał 2011 r.
   Opinia komisji 
5.Ocena funkcjonowania transportu lokalnego i podmiejskiego pod kątem potrzeb 
    mieszkańców gminy 
    Opinia komisji na sesję 
6.Sprawy róŜne 
7.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół Nr 5/11 z poprzedniego posiedenia,  komsja przyjęła jednogłośnie bez odczytywania .
Ad.3
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał , uzasadnienia do projektów uchwał przedstawiał 
wójt gminy  ,po uzyskaniu wyjaśnień na zadane pytania lub wątpliwości , komisja zaopiniowała 
projekty uchwał jak niŜej : 
- projekt uchwały Nr VIII/53/11 w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont zabytku 
- projekt uchwały Nr VIII/54/11 w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont zabytku 
- projekt uchwały Nr VIII/55/11 w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont zabytku
Wójt Gminy omówił w/w projekty uchwały , a członkowie komisji 5 głosami "za" pozytywnie je 
zaopiniowali .
 - projekt  uchwały Nr VIII/56/11 w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. „ Z pola do   
   przedszkola” współfinansowanego   ze środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego   
   Funduszu   Społecznego – komisja 5 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
- projekt uchwały Nr VIII/57/11 w sprawie zatwierdzenia „ Planu odnowy miejscowości Tychowo„ 
  gmina  Stargard Szczeciński – komisja 5 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
- projekt  uchwały Nr VIII/58/11 w sprawie dzierŜawy nieruchomości gruntowych stanowiących
  własność  Zachodniopomorskiego Uniwersytetu Technologicznego w Szczecinie – komisja 5 
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  głosami "za"pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
- projekt uchwały Nr VIII/59/11 w sprawie przyjęcia regulaminów dotyczących zasad i trybu
  udzielania   dotacji celowych w zakresie ochrony środowiska ze środków budŜetu gminy Stargard 
  Szczeciński
Wójt Gminy – omówił projekt uchwały i dodatkowo  poinformował  ,Ŝe regulamin jest aktem 
prawa miejscowego i podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Zachodniopomorskiego  i dlatego zmieni się zapis  brzmienia § 4 projektu uchwały . 
Kolejno komisja dyskutowała na temat regulaminu dotyczącego zasad i trybu udzielania dotacji 
celowych z budŜetu gminy w zakresie budowy indywidualnych oczyszczalni ścieków , dla  tych 
miejscowości dla których nie planuje się budowy sieci kanalizacyjnych , drugi regulamin zaś 
dotyczył  zasad i trybu udzielania dotacji celowych odnośnie usuwania i unieszkodliwiania azbestu.
Komisja w /w  projekt uchwały 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała .
Przybyła na posiedzenie sekretarz gminy omówiła sprawę dotyczącą tego, czy w roku bieŜącym 
uruchamiać konkurs pn. „Najestetyczniejsza wieś w gminie Stargard Szczeciński”  przypominając 
jak wyglądał ten konkurs w latach poprzednich , iŜ nie cieszył się wielkim zainteresowaniem , a 
kwota na nagrody zapisana w budŜecie to 3 tys zł .
Środki na sołectwo zabezpiecza fundusz sołecki – powiedziała sekretarz gminy .
Członkowie komisji pozytywnie odnieśli się do propozycji  , aby nie organizować w roku 
bieŜącym tego konkursu .
Ad.4
Komisja po przeanalizowaniu informacji z wykonania budŜetu gminy za pierwszy kwartał roku 
2011 , i uzyskaniu m.in. wyjaśnienia dlaczego wydatki majątkowe  w tym inwestycyjne  zostały 
wykonane w duŜo niŜszym procencie , wydała opinię jak niŜej :
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła informację i pozytywnie 
zaopiniowała wykonanie budŜetu gminy za I-szy kwartał 2011 roku . 
Ad.5
Przewodniczący komisji poprosił o uwagi i pytania do otrzymanej w materiałach informacji 
dotyczącej funkcjonowania transportu lokalnego i podmiejskiego pod kątem potrzeb mieszkańców 
gminy .
W trakcie dyskusji wójt poruszył temat dotyczący dopłaty gminy do usług wykonywanych na 
terenie gminy przez MZK w ramach zawartego porozumienia , iŜ gmina ma do uregulowania 
kwotę około  800 tys zł , a w  budŜecie zapisanych jest tylko 400 tys zł i w tej sprawie będą 
prowadzone rozmowy jak powiedział wójt . Między innymi cena biletu nie pokrywa kosztów 
utrzymania linii tak twierdzi przewoźnik , a gmina nie ma wpływu na pewne wydatki decydujące o 
cenie biletu .
Dyskutowano nad tym , aby  wprowadzić obsługę linii przez  przewoźnika prywatnego ,  mówiono 
o tym ,Ŝe  mieszkańcy przyzwyczajeni są do tego,iŜ od wielu lat kursuje w ich miejscowościach 
autobus MZK , wójt przestawił w jaki sposób planuje się rozwiązać problem komunikacji dla 
części gminy - Sowno-Poczernin . 
Wójt Gminy poruszył temat dotyczący gimnazjum gminnego  , gdzie do gimnazjów na  terenie 
miasta obecnie uczęszcza z gminy około  50 % dzieci uczących się , a  pozostała część to jest 
następne 50 % uczęszcza do gimnazjum gminnego   – wójt  pozostawił  temat do przeanalizowania 
i dyskusji .
Przewodniczący komisji podał przyjętą opinię komisji do omawianej informacji  , a mianowicie : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu po przeprowadzonej  dyskusji na temat 
funkcjonowania transportu lokalnego i podmiejskiego przyj ęła sporządzoną na ten temat 
informacj ę Wójta Gminy .
Informacja stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.6
Wójt Gminy – poinformował o podjętej przez gminę uchwale w sprawie wyraŜenia opinii 
dotyczącej zmiany nazwy Gminy -Miasto Stargard Szczeciński z siedzibą w Stargardzie 
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Szczeciński na Miast-Gmina Stargard z siedzibą w Stargardzie , gdzie opinia była negatywna i 
sprawa powraca .
Biorąc pod uwagę fakt ,iŜ w większości miejscowościach będą wprowadzane nazwy ulic to przy 
okazji moŜna by zmienić nazwę gminy – tak zaproponował wójt .
Sekretarz gminy zabierając głos w tej sprawie  powiedziała ,Ŝe  miasto oficjalnie musi wystąpić z 
pismem ,  wniosek musi być poprzedzony  konsultacjami mieszkańców .
Przewodniczący komisji przedstawiając swoją opinię w tej sprawie powiedział ,Ŝe jest za zmianą 
nazwy .
Radna GraŜyna Gajewska wyraŜając swoją  opinię  zaznaczyła ,Ŝe Stargard jest Szczeciński i jej 
zdaniem powinien tak zostać .
Radna Więcek Sylwia powiedziała o konieczności naprawy odcinka drogi pomiędzy Skalinem,a 
Wierzchlądem .
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe jeŜeli starczy środków -i tu wójt wymienił co zostało wykonane  i 
co będzie zrobione w drogach,  to równieŜ i ta droga będzie  naprawiona .  
Przewodniczący  komisji  podzielił  się  informacją  odnośnie  udziału  Wojska  na  festynach 
organizowanych w miejscowościach na terenie gminy i to  tylko  w Małkocinie i Koszewie .
Wójt  Gminy  –  poruszył  temat  dotyczący  uporządkowania  mola  w  Wierzchlądzie  dla 
bezpieczeństwa oraz znalezienia na ten cel środków w budŜecie jak równieŜ środków na chodnik w 
Witkowie koło „ Orlika „  w ramach tzw. „Schetynówki „ - 50 tys zł . 
Komisja dyskutowała na temat wyłączenia w okresie wakacyjnym oświetlenia na terenie gminy , w 
ramach oszczędności .
Ad.7
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  Przewodniczący  Komisji  Hubert  Lis  podziękował 
wszystkim  za  udział  i  zamknął  posiedzenie,  a  komisja  udała  się  na  dalszą  część  wyjazdową 
posiedzenia w   teren .

Protokołowała :                                                                                               Przewodniczący Komisji
Z. Stoczkowska                                                                                                      Hubert Lis 
Data sporządzenia :                                                                                          Data podpisania : 
2011.O4.26                                                                                                       2011. …................


